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Årsberetning 2016 

Sande Næringsråd 
 

Sande Næringsråd er en nøytral og upolitisk organisasjon som samler alle gode 

krefter i arbeidet med å utvikle eksisterende næringsliv, stimulere til etablering av nye 

virksomheter og tilrettelegge for innovasjon i Sande. 

Sande Næringsråd er et næringsråd tilknyttet Næringsforeningen i Drammensregionen.  

 

Styret har i 2016 bestått av: 

Tom-Erik Svendsen (PG Flow Solutions AS), leder frem til årsmøtet 2016 

Georg Orvedal (Aktiv Energi AS), leder fra årsmøtet 2016 

Bjørn Viggo Gregersen (Nefab Packaging Norway AS/Gregersen&Rosenvinge Eiendom AS) 

Hans Kristian Teien (repr. for Sande Landbrukslag) 

Ole Johnny Lofsberg (Sandvin Eiendom AS/Sande Eiendomsutvikling A/S) 

Christel Dyngeland (Stasjonen Frisør), fra årsmøtet 2016 

Bent Aaserud (VIC Sande), fra årsmøtet 2016 

Eirik Olaussen (Sande Trafikkskole), fra årsmøtet 2016 

Tone Helgesen (EPC Norge), frem til årsmøtet 2016 

 

Observatører fra Sande kommune: 

Ordfører Elin Weggesrud 

Kommunalsjef Knut Johansen        

Sekretariatfunksjon: Anette Øverby, Næringsforeningen i Drammensregionen  

 
Styremøter  

I 2016 har det vært avholdt åtte styremøter og hovedtemaene for styret har vært følgende: 

• Samarbeid med Sande i Sentrum (sammenslutning i 2016) 

• Omdømmebygging/Sandes attraktivitet 

• Kommunereform 

• Sentrumsutvikling 

• Sentrumsplan/områdemodell 

• Kollektivtilbud Sande - Drammen og Sande – Holmestrand 

• Plan og byggesak 

• Samarbeid med Holmestrand Næringsforening 
 
Ordfører og kommunalsjef stiller som observatører i styremøtene og informerer om 
kommunens arbeid under aktuelle temaer.  
  
Under årsmøtet 2016 ble foreningen Sande i Sentrum og Sande Næringsråd slått sammen til 
én forening. Sande Næringsråd endret sine vedtekter for å sikre representasjon fra sentrum i 
det fremtidige styret. I etterkant av sammenslåingen ble det satt ned en arbeidsgruppe som 
fokuserer på sentrumsaktiviteter. 
 

 



Medlemsmøter: 

Sande Næringsråd har i 2016 arrangert tre medlemsmøter med følgende temaer: 

• Fremtidige planer for Nordre Jarlsberg Brygge  

• Flyktningsituasjonen i kommunen og samarbeid med næringslivet 

• Planlagt sentrumsutbygging i Sande de kommende årene 

• Økofestivalen og samarbeid med næringslivet 

• Bostedsattraktivitet – utvikling av Sandes identitet og omdømme 

Ordfører Elin Weggesrud og kommunalsjef Knut Johansen informerte om nytt fra kommunen 

og styreleder Georg Orvedal informerte om nytt fra Sande Næringsråd.  

 
Økonomi  

Regnskapet inngår i Næringsforeningens totalregnskap for 2016 og er revidert av Deloitte. 

    
 
Medlemmer: 

Ved utgangen av året 2016 hadde næringsrådet 71 medlemmer. 

 
 
 


